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Gyurovszky László, a Magyar Koalíció Pártjának alelnöke, kampányfõnök:
  Az MKP Országos Tanácsa elfogadta az elnökség által elõterjesztett elemzést, mely hét
szempontot figyelembe véve értékelte az eredményeket.  Gyurovszky László, a Magyar
Koalíció Pártjának alelnöke, kampányfõnök:
  Az MKP Országos Tanácsa elfogadta az elnökség által elõterjesztett elemzést, mely hét
szempontot figyelembe véve értékelte az eredményeket. Ezekkel kapcsolatban hagytunk jóvá
feladatokat a testület szombati tanácskozásán, meghatározva a felelõsöket és a végrehajtás
határidejét. A 14 százalékos eredmény azonban nehezen nevezhetõ bukásnak, azzal mindenki
tisztában volt, hogy azokban a régiókban, ahol a magyarok aránya 25 százalékos, és az elõzõ
megyei választásokon minden helyet az MKP szerzett meg, ezt az eredményt nehezen lehet
megismételni. 
  Miben különbözik majd a mostani kampány a megyei képviselõi választások elõtti
kampánytól? 
  Nyáron teljesen máshogy kell eljárnunk, de ezt a két választás eltérõ rendszere indokolja. A
megyei választásokon többségi rendszer van, és megyei szinten kellett kampányolni, az
országos választásokon pedig listás rendszerben választják a képviselõket. 
  Milyen lesz a mostani kampány? 
  Tizenötmillió koronát hagytunk jóvá erre a célra, jelenleg készül a konkrét terv, melyet még el
kell fogadniuk a párt szerveinek. (l. p. j.) 
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